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Registration N: 5423101908 
Principle State Registration Number: 1025406026030 
Also known as: Межмуниципальный отдел МВД России "Каргатский",
Межмуниципальный Отдел Министерства Внутренних Дел Российской
Федерации "Каргатский" (Реализующий Задачи и Функции Органов
Внутренних Дел На Территории Каргатского и Убинского Муниципальных
Райнов), Межмуниципальный отдел Министерства внутренних дел
Российской Федерации "Каргатский" (реализующий задачи и функции
органов внутренних дел на территории Каргатского и Убинского районов),
Отдел внутренних дел по Каргатскому району Новосибирской области,
ОВД по Каргатскому району Новосибирской области
Founded: April 28, 2000 
Current state: registered 
Registered
Address: 632402, Novosibirsk region, Karagatsky district, Kargat city, Lenin
street, No. 6 
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Login required

Full information is available after free registration 

Please sign up, or sign in

Username:

Password:

Forgot your password?

RuPEP.ORG Terms and Conditions

This site uses information obtained as part of right to freely seek, receive,
transmit, produce and distribute information in any legal way.

This information is NOT restricted information and does not contain
confidential personal data in the meaning of the Russian Federal Law on
Personal Data and Belarusian Law on Personal Data.

NOT FOR COMMERCIAL USE — The information contained in the database
may not be copied, transferred to a third party database or used in any
commercial product without the consent of RUPEP.org.

 I agree to the RuPEP.org terms and conditions
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